

βιντεοκασέτα

«... συνεχώς δίνουν από τις βιντεοκασέτες ομιλίες των δύο υποψηφίων...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 3-11-1976, σελ. 6.

«Και το βρίσκουν χάρη στις ιδιωτικές εταιρίες παραγωγής βιντεοκασετών», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 10/11-10-1982, σελ. 8.

βιντεοκασετόφωνο

«Το βιντεοκασετόφωνο έγινε δημοφιλές», Π. Κωνσταντέας, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 10-12-1982, σελ. 8.

«Ένα βιντεοκασετόφωνο προσφέρει στον ταλαιπωρημένο τηλεθεατή την πρώτη του ευκαιρία να χρησιμοποιήσει την τηλεόραση για προσωπικό του όφελος», Π. Κωνσταντέας, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 11-2-1983, σελ. 8.

βιντεοπειρατής

«20 μέρες φυλάκιση σε βιντεοπειρατή» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ*, 29-9-1983.

βιντεοπικάπ

«Τα βίντεο-πικάπ έχουν έλθει και στην Ελλάδα, κοστίζουν φθηνότερα από τα βιντεοκασετόφωνα...», Γ. Ριζόπουλος, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 17-12-1982, σελ. 8.

«Τα βιντεοπικάπ της PIONEER έχουν ένα ακόμη πλεονέκτημα...», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 21-1-1983, σελ. 8.

βιντεοσκοπήση

«... γνώσθηκε η πληροφορία ότι ο Νίκος Μαστοράκης τελειώνει αυτές τις ημέρες την βιντεοσκοπήση ενός καινούργιου σώου...», Κ. Πάρλας, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-1-1974.

«Το ίδρυμα (πάντοτε στον τομέα της τηλεοράσεως) διαθέτει ένα επαρκές συνεργείο εξωτερικών μεταδόσεων και βιντεοσκοπήσεων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 1-11-1974.

βιντεοσκοπώ -ούμαι

«Γίνεται δε σκέψη να βιντεοσκοπηθεί για να προβληθεί σε ξένους τηλεοπτικούς σταθμούς αργότερα», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-9-1974.

βιντεοταινία

«Η βιντεοταινία προσφέρει κι άλλα πλεονεκτήματα, σε σχέση με την σούπερ-8», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 11-2-1983, σελ. 8.

